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Abstract (en)
[origin: ES8403981A1] Acid solution for the chemical conversion of metallic substrates, comprising: a polyphosphate, soluble in water and of the
formula (X PO3)n in which n>/=3 and in which X is an alkali, alkaline earth metal or ammonium, an organic chelating agent and the zinc iron, the pH
being brought to the desired value by means of an inorganic acid selected from the group comprising sulphuric hydrochloric and nitric acid.

Abstract (fr)
Solution acide pour la conversion chimique de substrats métalliques, caractérisée par le fait qu'elle comprend: - un polyphosphate, soluble dans
l'eau et de formule (X PO3)n dans laquelle n >= 3 et dans laquelle X est un métal alcalin, alcalino-terreux ou l'ammonium, - un agent chélatant
organique et - l'ion zinc, le pH pouvant être amené à la valeur désirée à l'aide d'un acide minéral choisi dans le groupe comprenant les acides
sulfurique, chlorhydrique et nitrique.
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